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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si      

 
Številka: 01300-36/2018-11 
Datum: 11.04.2018 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
27. seje Sveta mestne četrti, ki je bila v ponedeljek, 09. aprila 2018 ob 18. uri v na sedežu 
mestne četrti. 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Žana Tischler, mag., Majda Dušej, Alojz Roj, Ivan Gregurič, Jadranka Grgić, 
Silvester Gregorič, Silvo Mikl 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
mag. Polonca Černenšek, Vera Vilčnik 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Iztok Levstek, Klemen Peran 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 26. redne seje sveta 
4. Praznik MČ 
5. Postavitev majskega drevesa 
6. Poročilo Odbora za komunalne zadeve Brezje 
7. Poročilo o prireditvi ob materinskem dnevu 
8. Poročilo o predstavitvi pilotnega projekta Urbana zemljina za hrano 
9. Nakup projektorja in prenosnega računalnika 
10. Vprašanja in pobude 
11. Razno 

 
 
 
 
 
 

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec – referent 

  

Mateja Dover-Emeršič, 
svetnica MS 
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1. 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl  pozdravi prisotne. Ugotovi , da je skladno z listom prisotnosti, 
ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 8 članic in  članov  sveta MČ od izvoljenih 13, s čimer 
je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za legitimno nadaljevanje seje.   
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. 
Pripomb k predlaganem dnevnem redu ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta 
glasovali in soglasno z 8 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti sprejema dnevni red 27. seje sveta mestne četrti: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 26. redne seje sveta 
4. Praznik MČ 
5. Postavitev majskega drevesa 
6. Poročilo Odbora za komunalne zadeve Brezje 
7. Poročilo o prireditvi ob materinskem dnevu 
8. Poročilo o predstavitvi pilotnega projekta Urbana zemljina za hrano 
9. Nakup projektorja in prenosnega računalnika 
10. Vprašanja in pobude 
11. Razno 

 
 
 

3. 
 

Obravnava in potrditev zapisnika 26. redne seje sveta mestne četrti 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  
Ivan Gregurič je podal pripombo na projekt Brezje S2, kjer naj se napiše, da se v projektu 
gradijo samo vrstne hiše in se zbriše pripomba »naj se zniža eno nadstropje«. 
Ostalih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika 
in s 8 glasovi ZA  sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik 26. redne seje, z dne 14. 
marca 2018 s podano pripombo  
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4. 

Praznik MČ 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki pove, da se treba odločiti kdaj bodo letos potekale prireditve ob prazniku MČ. 
Predlaga, da bi potekale prvi teden v juniju, proslava ob prazniku pa bi bila 9. junija 2018. 
Športne  prireditve bi se dogajale od 4. do 8. junija 2018. 
 
 
Pripomb na predlog predsednika ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in 
soglasno s 8  glasovi ZA sprejeli: 
 
 
 
3. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrdi predlog, da se praznik  MČ izvede od 
4. junija do 9. junija 2018  
 
Predsednik nadaljnje pove, da bi športne aktivnosti dogajale enako kot prejšnja leta. Predlaga 
pa, da bi letos vključili tudi kuhanje lonca, v katerem bi sodelovali krajani vseh treh naselij. 
Kuhanje lonca bi potekalo v soboto, 9. junija ob zaključku praznika.  
Odpre razpravo. V razpravi sodelujejo vsi člani sveta, ki se s predlogom strinjajo. Ivan Gregurič 
pove, da je to dobra ideja. Potrebno je edino priskrbeti sestavine. Člani sveta se bodo potrudili, 
da bodo sestavine pridobili iz sponzorskih sredstev. Ivan Gregurič bo priskrbel zelenjavo, Oton 
Štrucl pa bo nekaj prispeval za meso. Prireditev ne bo tekmovalne narave. 
Ostalih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8  
glasovi ZA sprejeli: 
 
4. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme predlog, da se zraven vseh aktivnosti 
ob prazniku MČ vključi tudi kuhanje jedi iz kotla 
 
 
 
 
 

5. 
Postavitev majskega drevesa 

 
 

Točko  odpre predsednik, ki pove, da je bilo gradivo poslano z vabilom. Točko odpre 
predsednik, ki pove, da bi tudi letos postavili majsko drevo pred mestno četrtjo. Prireditev bi 
potekala v soboto 28.4.2017 ob 14.00. Za majsko drevo je poskrbljeno s strani krajanov 
Zrkovc, rabimo še moške za dvig majskega drevesa, ker se bo drevo postavljalo na stari način. 
Letos bi okrasili drevo krajani  Brezja ( za pomoč se bodo prosile članice ročnodelskega krožka 
»Breza«), dvignili pa bi krajani Dogoš, seveda s pomočjo vseh ostalih krajanov. Članice sveta 
je prosil, da spečejo pecivo. Pecivo bodo poskrbele Vera Vilčnik, Mateja Dover Emeršič, Diana 
Slekovec. Vino bodo poskrbeli Oton Štrucl, Silvester Gregorič in Ivan Gregurič.  
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 glasovi ZA 

sprejeli: 

 
 



 4 

5. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme sklep, da se majsko drevo postavi 
28.4.2018 ob 14.00. Drevo pripelje Oton Štrucl z ekipo Zrkovc, okrasi Alojz Roj z ekipo 
iz Brezja, postavi pa Ivan Gregurič z ekipo iz Dogoš 
 
 
 
 

 
6. 

Poročilo Odbora za komunalne zadeve Brezje 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko odpre 
predsednik Sveta MČ, ki preda besedo predsedniku Odbora za komunalne zadeve, Alojzu 
Roju. Le-ta pove, da se je odbor sestal 28. marca 2018 na seji, kjer je obravnaval smernice za 
OPPN S 3, kjer bi se naj gradile vrstne hišice in bloki. Po pregledu dokumentacije in razpravi 
člani Odbora sprejmejo naslednje smernice: 

 Dovoz iz Jarčeve – predhodno se uredi Jarčeva ulica (pločniki) v starem delu, enako 
kot je v novem delu 

 Oba izvoza na Dupleško cesto, ki sta predvidena, naj bosta povezana 

 Strehe objektov morajo biti ravne ali dvokapnice 

 Objekti ne smejo presegati višine Hotela EMEI 

 Kanalizacija 
V razpravi so sodelovali vsi člani Sveta, ki so sklenili, da se iz smernic briše točka » objekti ne 
smejo presegati višine Hotela EMEI«, prav tako se briše »strehe objektov morajo biti ravne«, 
ter ostane samo dvokapnice. Ostale smernice ostanejo v isti obliki. 
Ostalih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8  
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
6. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme in potrdi predloge Odbora za 
komunalne zadeve s popravki 
 
 
 

7. 
Poročilo o prireditvi ob materinskem dnevu 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko odpre 
predsednik, ki pove, da je prireditev zelo dobro uspela. Vsi sodelujoči so bili pohvaljeni za 
dober nastop. Alojz Roj pripomni, da je škoda, da ni bilo prisotnih več mamic, ker so ostale 
rože. Oton Štrucl pove, da je višek rož bil podarjen cerkvi. 
Ivan Gregurič pove, da smo obiskali najstarejšo občanko v Dogošah in ji podarili šopek rož in 
simbolično darilo. 
Ostalih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
7. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s poročilom o prireditvi ob 
materinskem dnevu 
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8. 
Poročilo o predstavitvi pilotnega projekta Urbana zemljina za hrano 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko odpre 
predsednik, ki pove, da sestanek v Dogošah ni uspel. Ob obisku predstavnikov projekta, ki so 
prišli na mestno četrt, so bili le-ti opozorjeni, da krajani Dogoš niso naklonjeni temu projektu. 
Kljub vsemu je bil sestanek organiziran, vendar se je predčasno končal, ker prisotni krajani 
niso želeli poslušati predstavitve. Vsi člani sveta se strinjajo s krajani, da se ta projekt ne umesti 
v naše okolje. 
Mateja Dover-Emeršič pove, da so tudi na mestni svet padali očitki, da so projekt sprejeli. 
Vendar pove, da jim na mestnem svetu nihče ni predstavil projekta, ampak se je zgolj šlo za 
črpanje evropskih sredstev, ki bi jih občina dobila. Na eni od nadaljnjih sej mestnega sveta bo 
Mateja Dover – Emeršič postavila svetniško vprašanje glede nadaljnjih aktivnosti projekta. 
Ostalih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
8. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme  poročilo o predstavitvi pilotskega 
projekta Urbana zemljina za hrano 
 
 

9. 
Nakup projektorja in prenosnega računalnika 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko odpre 
predsednik, ki pove,  da bi bilo za lažje delo smotrno kupiti projektor, ki bi ga uporabljali na 
sejah sveta za razne predstavitve.  
Referentka Diana Slekovec predstavi ponudbe treh podjetjih, ki ponujajo projektorje in 
prenosne računalnike. 
Člani Sveta se odločijo, da se računalnik kupi pri podjetju ROLAN d.o.o. 
Ostalih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 
glasovi ZA sprejeli: 

 
 

9. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme  sklep, da se projektor in prenosni 
računalnik kupi pri podjetju ROLAN d.o.o. 
 
 
 

10. 
Vprašanja in pobude 

 
Pod to točko predsednik pove, da smo na mestno četrt dobili dopis o pregledu traktorjev, ki se 
bo odvijal v Dogošah. Člani Sveta odločijo, da se plakati izobesijo tudi v Zrkovcih, kjer je nekaj 
kmetov, ki imajo traktorje. 
Nadalje pove, da smo na mestno četrt dobili prošnjo stanovalcev iz Savinjske ulice, da se iz 
njihove ulice odstrani ekološki otok na drugo mesto. Pove, da ekološki otok res ni na 
primernem mestu in predlaga, da se poveča število kontejnerjev na Dupleški cesti, kjer je 
ekološki otok že obstoječ in se iz Savinjske ulice odstrani. V razpravi sodelujejo vsi člani Sveta 
in predlog predsednika podprejo. 
 
 
 
 



 6 

11. 
Razno 

 
Predsednik sveta pod točko pove, da so navodila iz MOM glede čiščenja objekta mestne četrti 
takšna, da  ostane še naprej enako kot doslej, zato je treba podaljšati pogodbo s čistilko. 
Pogodba bo sklenjena do 30. junija 2018. 
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 glasovi ZA 

sprejeli: 

 
 
10. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme  sklep, da se podaljša podjemna 
pogodba s ga. Fras Suzano do 30. junija 2018 
 
 
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki pove, da je razočaran z odgovornimi službami na MOM, ker 
vsi sklepi, ki se sprejmejo na seji Sveta MČ naletijo na gluha ušesa. 
Predlaga tudi, da se na javni kategorizirani poti, ki smo jo gramozirali v lanskem letu v Brezju 
postavi stop znak, ker pot pripelje na asfaltirano cesto. Člani Sveta se strinjajo s predlogom in 
odločijo, da se pošlje dopis pristojnim službam na MOM. 
Predsednik pove, da smo dobili vabilo DU Brezje-Dogoše-Zrkovci na občni zbor, ki bi naj bil v 
prostorih mestne četrti. Že lansko leto bil sprejet sklep Sveta MČ, da se občni zbori društev ne 
prirejajo v prostorih mestne četrti. Člani v razpravi sklenejo, da se DU pošlje dopis in lanski 
sklep Sveta MČ, v katerem jih obveščajo, da v prostorih mestne četrti ne smejo prirediti 
občnega zbora in si naj poiščejo drug prostor. 
Jadranka Grgić izpostavi problem iz Cizljeve ulice, ki je slepa ulica, problem pa so vozila 
parkirana na vozišču. Člani Sveta se odločijo, da se obvesti stanovalce glede napačnega 
parkiranja. Če tega ne bodo upoštevali, se pokliče Medobčinsko redarstvo, da kršitelje 
sankcionira.   
Mateja Dover-Emeršič vpraša kaj je s projektom Brezje S 2. Predsednik odgovori, da trenutno 
zadeva stoji. Zadolži se referentka MČ, da pri odgovorni osebi preveri ali so predvidene kakšne 
aktivnosti glede projekta. 
 
Druge razprave ni bilo, zato se predsednik sodelujočim zahvali za sodelovanje in sejo zaključi 
ob 20.10. 

 
 
 

 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Oton ŠTRUCL 

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

 
 
 
 
 

 
 
Poslano: 

- članicam in članom sveta mestne četrti 

-  


